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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:770 Behandling av kontantutredningen

Den 19 december 2024 överlämnades den så kallade Kontantutredningen, 
Fi2024/00068, till regeringen. Utredningen föreslår vissa åtgärder för att trygga 
kontanternas ställning som lagligt betalningsmedel i Sverige. Utredningens 
förslag är av stort allmänintresse och särskilt för de upp emot en miljon 
människor som lever i digitalt utanförskap i Sverige. Utredningen berör också 
kontanternas ställning i beredskapshänseende liksom statens respektive privata 
aktörers ansvar för kontantförsörjningen i samhället.  Det har nu snart gått två 
månader sedan utredningen överlämnades till regeringen. 

Mot bakgrund av det stora intresset kring frågan om kontanternas ställning i 
Sverige vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Avser statsrådet och regeringen att remissbehandla utredningen, och när avser 
regeringen i så fall att lämna en proposition till riksdagen med anledning av 
utredningens förslag? 

………………………………………

Ingela Nylund Watz (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-10
Besvaras senast
2025-02-19 kl. 12.00


